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Адрес KCC Keumkang Ltd 
Yeoju Factory 
1-2, BONDU-RI, KANAM-MYUN, 
YEOJU-KUN,KYUNGGI-DO, 
469-708

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
High Quality Float glass,

KCC GLASS Corporation

In 1987, Yeoju Plant first stepped foot into the glass industry by manufacturing safety glasses for automobiles. From the operation of line 1 for sheet
glass in 1988 to the world’s largest 1,200-ton operation line (line 7) in 2015, we now possess the ability to produce about 3,700 tons of sheet glass in
one day with a total of 5 lines, following the operation of a double-width line (line 2) in 2018, a world-class line specific for automotive glass.

In addition, we have established ourselves as the world’s best glass manufacturing plant by acquiring the capability to produce approximately 17
million square meters of coated glass (which reduces building energy) each year through our two lines. As part of the low-carbon green growth, we are
significantly contributing to the production of renewable energy by operating a generating equipment that uses heat waste, solar energy and Energy
Storage Systems (ESS). We are leading the glass industry with excellent technology and about 100 glass-related patents

Company Profile of KCC Keumkang Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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